



**ENHANCEMENT
AMÉLIORATION**



STATIC CONTROL AND PROMOTION OF INFILL SETTLING FOR SYNTHETIC TURF
CONTRÔLE STATIQUE ET PROMOTION DE LA DÉCANTATION INTERCALAIRE
POUR LE GAZON SYNTHÉTIQUE

PATENT PENDING / BREVET EN INSTANCE

NET CONTENTS / CONTENU NET : 3.8 L (3.9 KG)

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

Read entire label for additional precautionary statements.
FOR PROFESSIONAL OR INDUSTRIAL USE ONLY.

TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS

Lire l'étiquette au complet pour des conseils de prudence supplémentaires.
USAGE PROFESSIONNEL OU INDUSTRIEL SEULEMENT.

CONTENTS / CONTENU:

100% Proprietary Blend / Mélange exclusif

FOR USE ON SYNTHETIC TURF ONLY /

À UTILISER SUR GAZON SYNTHÉTIQUE SEULEMENT

NOT FOR USE ON NATURAL TURFGRASS OR BARE SOIL /

NE PAS UTILISER SUR GAZON NATUREL OU SOL NU

FOR EMERGENCIES INVOLVING A SPILL, LEAK, FIRE, EXPOSURE OR ACCIDENT
CONTACT: CHEMTREC 800-424-9300 within the United States and Canada,
or 703-527-3887 for international collect calls.

EN CAS D'URGENCE IMPLIQUANT UN DÉVERSEMENT, UNE FUITE, UN INCENDIE, UNE
EXPOSITION OU UN ACCIDENT, CONTACTEZ : CHEMTREC 800-424-9300 aux États-
Unis et au Canada, ou 703-527-3887 pour les appels internationaux à frais virés.



Lot No:
No de lot:

09/03/25



Xstatic is a novel chemistry designed to be applied to synthetic or artificial turf surfaces to reduce static and promote settling for various infill materials.

Directions for Use & Application Techniques

GENERAL INFO:	Always apply Xstatic in accordance with label instructions. Follow the application guidelines provided in this label. To achieve the best results, apply Xstatic to reduce the presence and effects of static on synthetic or artificial turf fields. Watering in after application is not necessary for application success.
WHERE TO USE:	XSTATIC IS DESIGNED FOR USE ON SYNTHETIC OR ARTIFICIAL ATHLETIC FIELDS UNDER THE SUPERVISION OF SPORTS TURF MANAGERS.
USE RATES:	Apply Xstatic at the rate of 3 ounces (89 mL) in a minimum of 1 gallon (3.79 L) of water per 1,000 square feet (92.9 m ²) of synthetic or artificial turfgrass. Apply Xstatic at the rate of 1 gallon (3.79 L) in a minimum of 44 gallons (167 L) of water per acre (0.40 ha) of synthetic or artificial turfgrass.
APPLICATION INTERVAL:	Xstatic should be applied every 14 days or when static issue is prevalent, and alleviation of static is necessary prior to synthetic or artificial turf field use.

Storage and Disposal

Protect product from freezing. If product freezes, warm to room temperature before use. Store in original container only and do not reuse empty container. Triple rinse (or equivalent) during mixing and loading. Recycling decontaminated containers is the best option of container disposal. The Agricultural Container Recycling Council (ACRC) operates the national recycling program. To contact your state and local ACRC recycler visit the ACRC web page at www.agrecycling.org. Decontaminated containers and materials must be disposed of in a manner allowed by local, state and federal laws and regulations.



Guaranteed by
Aquatrols Corporation of America (d/b/a The Aquatrols Company)
1273 Imperial Way, Paulsboro, NJ 08066 USA | 1-800-257-7797
AquatrolsCompany.com



Precautionary Statements/First Aid Measures in Case of Contact

Precautionary Statements:

Causes serious eye irritation. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Read label before use. Wash protective equipment and work clothes thoroughly after handling. Wear personal protective equipment. Specific treatment is given in the First Aid section on this label or on the SDS.

Applicators or handlers of this product must wear chemically impervious gloves, long-sleeved shirt, pants, socks, shoes and splash-proof safety goggles. Consult the SDS for further information.

First Aid Measures:

- **If Swallowed:** Rinse mouth. Have person sip a glass of water if able to swallow. Do NOT induce vomiting, unless told to by a poison control center or doctor. Do not give anything to an unconscious person.
- **If Inhaled:** Move person to fresh air. If person is having difficulty breathing, give oxygen. If not breathing, give artificial respiration.
- **If In Eyes:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice or attention.
- **If On Skin:** Wash affected area with plenty of soap and water. Cold water may be used. If skin irritation occurs: Get medical advice or attention.

Condition of Sale

Limited Warranty and Limitations of Liability and Remedies

Read the entire Directions for Use, Conditions, Disclaimer of Warranties and Limitations of Liability before using this product. If the terms are not acceptable, do not use the product and instead, return the unopened product container immediately. By using this product, you accept the following Conditions, Disclaimer of Warranties and Limitation of Liability.

For technical information, contact Aquatrols Corporation at 800-257-7797. Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the internet at <https://www.aapfco.org/metals.html>

CONDITIONS: The directions for use on this label are believed to be reliable and should be followed carefully. However, it is impossible to eliminate all risks associated with the use of this product. Insufficient performance or injury to the crop to which the product is applied may result from the occurrence of extraordinary or unusual weather conditions, the failure to follow the label directions or good application practices, all of which are beyond the control of Aquatrols Corporation. In addition, failure to follow label directions may cause poor performance, injury to crop, animals, human, or the environment. You assumed all such risks by using this product.

DISCLAIMER OF WARRANTIES: TO THE EXTENT CONSISTENT WITH APPLICABLE LAW, AQUATROLS CORPORATION MAKES NO OTHER WARRANTIES OR REPRESENTATIONS OF ANY KIND, EXPRESSED OR IMPLIED, CONCERNING THE PRODUCT, INCLUDING NO IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR ANY PARTICULAR PURPOSE, THAT EXTEND BEYOND THE STATEMENTS MADE ON THIS LABEL AND NO SUCH WARRANTY SHALL BE IMPLIED BY LAW. No agent of Aquatrols Corporation is authorized to make any warranties beyond those contained herein or to modify the warranties contained herein. TO THE EXTENT CONSISTENT WITH APPLICABLE LAW, Aquatrols Corporation disclaims and any and all claims are waived any liability whatsoever for special, incidental or consequential damages or expense of any nature, including, but not limited to, loss of profit or income, resulting from the use or handling of this product.

LIMITATION OF LIABILITY: TO THE EXTENT CONSISTENT WITH APPLICABLE LAW, the remedy for any losses or cause of action relating to injuries, damages or the handling or use of this product, whether in contract, warranty, tort, negligence, strict liability or otherwise, shall not exceed the purchase price paid or, at Aquatrols Corporation's election, the replacement of the product. Aquatrols shall not be liable and any and all claims against Aquatrols are waived for special, indirect, incidental or consequential damages or expense of any nature, including, but not limited to, loss of profit or income.



Xstatic est une chimie novatrice conçue pour être appliquée sur des surfaces synthétiques ou artificielles afin de réduire l'électricité statique et de favoriser la tasse pour divers matériaux de remplissage.

Instructions pour l'utilisation et les techniques d'application

INFORMATIONS GÉNÉRALES :	Appliquez toujours Xstatic conformément aux instructions de l'étiquette. Suivez les directives de candidature fournies dans cette étiquette. Pour obtenir les meilleurs résultats, appliquez Xstatic afin de réduire la présence et les effets de l'électricité statique sur les terrains synthétiques ou artificiels. L'arrosage après l'application n'est pas nécessaire pour réussir l'application.
OÙ À UTILISER :	XSTATIC EST CONÇU POUR ÊTRE UTILISÉ SUR DES TERRAINS D'ATHLÉTISME SYNTHÉTIQUES OU ARTIFICIELS SOUS LA SUPERVISION DES GESTIONNAIRES DE GAZON SPORTIF.
DOSES D'APPLICATION :	Appliquez Xstatic à raison de 3 onces (89 mL) dans un minimum de 1 gallon (3,79 L) d'eau par 1 000 pieds carrés (92,9 m ²) de gazon synthétique ou artificiel. Appliquez Xstatic à raison de 1 gallon (3,79 L) dans un minimum de 44 gallons (167 L) d'eau par acre (0,40 ha) de gazon synthétique ou artificiel.
APPLICATION INTERVALLE :	Le Xstatic doit être appliqué tous les 14 jours ou lorsque le problème d'électricité statique est présent, et l'atténuation de l'électricité statique est nécessaire avant l'utilisation d'un terrain synthétique ou artificiel.

Stockage et élimination

Protégez le produit contre le gel. Si le produit gèle, chauffez-le à température ambiante avant utilisation. Conservez uniquement dans le contenant d'origine et ne réutilisez pas le contenant vide. Rincage triple (ou équivalent) pendant le mélange et le chargement. Le recyclage des contenants décontaminés est la meilleure option pour l'élimination des contenants. Le Conseil de recyclage des contenants agricoles (ACRC) gère le programme national de recyclage. Pour contacter votre recycleur provincial et local de l'ACRC, visitez la page web de l'ACRC à www.agrecycling.org. Les contenants et matériaux décontaminés doivent être éliminés selon les lois et règlements locaux, provinciaux et fédéraux.



Garanti par
Aquatrols Corporation of America (d/b/a The Aquatrols Company)
1273 Imperial Way, Paulsboro, NJ 08066 USA | 1-800-257-7797
AquatrolsCompany.com

Conseils de prudence/Premiers soins en cas de contact

Précautions :

Cause une irritation sérieuse des yeux. Si un avis médical est nécessaire, ayez un contenant ou une étiquette de produit à portée de main. Lisez l'étiquette avant utilisation. Lavez soigneusement l'équipement de protection et les vêtements de travail après la manipulation. Portez de l'équipement de protection individuelle. Un traitement spécifique est donné dans la section Premiers soins sur cette étiquette ou sur la FDS.

Les applicateurs ou manipulateurs de ce produit doivent porter des gants, une chemise à manches longues, un pantalon, des bas, des chaussures et des lunettes de sécurité résistantes aux éclaboussures. Consultez la FDS pour plus d'informations.

Mesures de premiers soins :

- **Si tu es avalé :** rince la bouche. Faites en sorte que la personne boive un verre d'eau si elle peut avaler. NE provoquez PAS de vomissements, sauf si un centre antipoison ou un médecin vous l'a conseillé. Ne donne rien à une personne inconsciente.
- **En cas d'inhalation :** Faites passer la personne à l'air frais. Si la personne a de la difficulté à respirer, donnez de l'oxygène. Si vous ne respirez pas, donnez une respiration artificielle.
- **Si c'est dans les yeux :** rincez prudemment à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlevez les lentilles de contact, si elles sont présentes et faciles à faire. Continuez à rincer. Si l'irritation oculaire persiste : consultez un médecin ou recevez de l'attention.
- **Si c'est sur la peau :** Lavez la zone affectée avec beaucoup de savon et d'eau. De l'eau froide peut être utilisée. Si une irritation cutanée survient : Obtenez des conseils ou des soins médicaux.

Conditions de Vente - Garantie Limitée et Limites de Responsabilité et de Recours

Lire le mode d'emploi, les conditions, l'exonération de garanties et la limite de responsabilité au complet avant d'utiliser ce produit. Si les modalités ne vous conviennent pas, n'utilisez pas ce produit et retournez immédiatement le récipient encore scellé. En utilisant ce produit, vous acceptez les conditions, l'exonération de garanties et la limite de responsabilité qui suivent.

Pour obtenir des renseignements techniques, appelez Aquatrols Corporation au 1 800 257-7797. Des renseignements quant à la teneur et aux niveaux de métaux dans ce produit sont disponibles à l'adresse suivante : www.aapfco.org/metals.html.

CONDITIONS : Le mode d'emploi sur cette étiquette est considéré comme fiable et devrait être suivi à la lettre. Il est toutefois impossible d'éliminer tous les risques associés à l'utilisation de ce produit. Un rendement insuffisant ou des dommages à la culture où le produit a été appliqué peuvent découler de situations hors du contrôle d'Aquatrols Corporation, telles que des conditions météorologiques extraordinaires ou inhabituelles ainsi que le non-respect du mode d'emploi ou des bonnes pratiques d'application. De plus, le non-respect du mode d'emploi peut entraîner un mauvais rendement ainsi que des dommages à la culture, aux animaux, à l'humain ou à l'environnement. En utilisant ce produit, vous assumez tous ces risques.

EXONÉRATION DE GARANTIES : DANS LES LIMITES PRÉVUES PAR LA LOI, AQUATROLS CORPORATION N'ACCORDE AUCUNE AUTRE GARANTIE ET NE FAIT AUCUNE AUTRE DÉCLARATION, EXPLICITE OU IMPLICITE, QUANT AU PRODUIT, Y COMPRIS AUCUNE GARANTIE DE COMMERCIALISABILITÉ NI D'ADAPTATION À UNE FIN PARTICULIÈRE, AU-DELÀ DES ÉNONCÉS SUR CETTE ÉTIQUETTE ET AUCUNE GARANTIE NE POURRA ÊTRE APPLIQUÉE EN VERTU D'UNE LOI. Aucun agent d'Aquatrols Corporation n'est autorisé à accorder une garantie au-delà de celles contenues aux présentes ou de modifier les garanties contenues aux présentes. DANS LES LIMITES PRÉVUES PAR LA LOI, Aquatrols Corporation décline toute responsabilité et refuse toute réclamation pour des dépenses ou dommages spéciaux, accessoires ou indirects, quelle qu'en soit la nature, y compris, mais s'en s'y limiter, des pertes de profit ou de revenu, résultant de l'utilisation ou de la manipulation du produit.

LIMITÉ DE RESPONSABILITÉ : DANS LES LIMITES PRÉVUES PAR LA LOI, le recours pour des pertes, des blessures ou des dommages résultant de la manipulation ou de l'utilisation de ce produit, que ce soit en vertu d'un contrat, d'une garantie, d'un délit, de négligence, de responsabilité objective ou autre, ne doit pas dépasser le prix d'achat payé ou, au choix d'Aquatrols Corporation, le remplacement du produit. Aquatrols décline toute responsabilité et refuse toute réclamation pour des dépenses ou dommages spéciaux, accessoires ou indirects, quelle qu'en soit la nature, y compris, mais s'en s'y limiter, des pertes de profit ou de revenu.



Xstatic is a novel chemistry designed to be applied to synthetic or artificial turf surfaces to reduce static and promote settling for various infill materials.

Directions for Use & Application Techniques

GENERAL INFO:	Always apply Xstatic in accordance with label instructions. Follow the application guidelines provided in this label. To achieve the best results, apply Xstatic to reduce the presence and effects of static on synthetic or artificial turf fields. Watering in after application is not necessary for application success.
WHERE TO USE:	XSTATIC IS DESIGNED FOR USE ON SYNTHETIC OR ARTIFICIAL ATHLETIC FIELDS UNDER THE SUPERVISION OF SPORTS TURF MANAGERS.
USE RATES:	Apply Xstatic at the rate of 3 ounces (89 mL) in a minimum of 1 gallon (3.79 L) of water per 1,000 square feet (92.9 m ²) of synthetic or artificial turfgrass. Apply Xstatic at the rate of 1 gallon (3.79 L) in a minimum of 44 gallons (167 L) of water per acre (0.40 ha) of synthetic or artificial turfgrass.
APPLICATION INTERVAL:	Xstatic should be applied every 14 days or when static issue is prevalent, and alleviation of static is necessary prior to synthetic or artificial turf field use.

Storage and Disposal

Protect product from freezing. If product freezes, warm to room temperature before use. Store in original container only and do not re-use empty container. Triple rinse (or equivalent) during mixing and loading. Recycling decontaminated containers is the best option of container disposal. The Agricultural Container Recycling Council (ACRC) operates the national recycling program. To contact your state and local ACRC recycler visit the ACRC web page at www.agrecycling.org. Decontaminated containers and materials must be disposed of in a manner allowed by local, state and federal laws and regulations.



Guaranteed by
Aquatrols Corporation of America (d/b/a The Aquatrols Company)
1273 Imperial Way, Paulsboro, NJ 08066 USA | 1-800-257-7797
AquatrolsCompany.com

